

宠物香波法国风情 乐伦娜薰衣草护色柔亮香波

产品名称	宠物香波法国风情 乐伦娜薰衣草护色柔亮香波
公司名称	上海祁庄日用品有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	上海市奉贤区南桥镇沪杭公路899号6幢360室
联系电话	18930034417 18917378458

产品详情

法国风情lelunna 乐伦娜纯浓缩薰衣草+羊毛脂双重植物护色柔亮香波（1000ml）优质产品 全球共享

lelunnalavender pure concentrate brightness smoothness shampoo

主要成分：薰衣草精油、天然蚕丝蛋白、羊毛脂、小麦胚芽油、海藻糖、维生素b5等

main components:lavender essential oil、 natural silk protein, lanolin, wheat germ oil, trehalose, vitamin b5, etc.

经宠物毛发专家精心研制而成，添加高纯度薰衣草精油，可以自然维持宠物毛发的健康美，预防打结，含特有羊毛脂护毛因子，在清洁宠物毛发的同时，还能使宠物毛发颜色更亮，更艳。经常使用，可以明显改善毛发质地，柔软光亮，令宠物的飘逸毛发柔顺亮丽。

the pet hair experts, made painstakingly researched, adding high-grade lavender essential oil, pet hair can be natural to maintain the health of the united states, to prevent knotting, with special lanolin hair care factor, while in a clean pet hair, pet hair color can make a more brighter, more-yan. often used, can significantly improve the hair texture, soft light, so that pet hair supple and elegant bright.

[使用方法]用适量温水将爱宠毛发浸湿后，将适量香波用水稀释至适量比例并涂于宠物全身，并轻轻按摩揉搓5分钟，用清水彻底清洗干净即可。

[usage] with the amount of love pet hair wet with warm water, it will dilute the amount of shampoo to the appropriate ratio of water and apply on pets body, and gently rub massage 5 minutes, wash thoroughly with water can be.

[注意事项]

1.请置于儿童不宜触摸的地方

2.避免置于阳光直射或温度过高、过低的环境。

[notes]

1. please touch the place where not suitable for children2. to avoid placed in direct sunlight or temperature is too high, too low environment.

储藏方法及有效期：室内常温保存，见瓶底限用日期。

storage method and validity: indoor temperature preservation, see the bottle bottom line with the date.

条形码6945 9431 3212

产品编号：qz/l-0112 (1000ml)